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OBEC ŠTITÁRE, PRI PRAMENI 125/14, 951 01 ŠTITÁRE 

___________________________________________________________________________ 

 

Z Á P I S N I C A  ZO 7.  ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA,  

konaného dňa 16. decembra 2019 

 

K bodu č.1:  Otvorenie 

Začiatok o 18,00 hod. 

Miesto konania:  Spoločenský dom Štitáre 

Prítomní poslanci: Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel 

Pindeš. 

Hlavný kontrolór: Mgr. Ján Veteráni 

 

 

K bodu č. 2: Určenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

Návrhová komisia:  predsedkyňa - Renáta Godárová, člen - Valéria Kurucová 

Overovatelia zápisnice: Katarína Kóšová, Ing. Daniel Pindeš 

Zapisovateľ zápisnice:  Valéria Nagyová 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 62/2019 

 

 

K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 

 

Program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Štitároch bol schválený v plnom rozsahu. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 63/2019 

 

 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení z predošlého zastupiteľstva 

 

Uznesenia z predošlého zasadnutia obecného zastupiteľstva v Štitároch boli splnené až na uznesenia: 

- č. 53/2019 zo dňa 19.9.2019 – poslanec Michal Beňo nepredložil cenový prieskum na nákup 

merača rýchlosti v časti Mokriny, vstup do obce od Nitrianskych Hrnčiaroviec 

- č. 60/2019 zo dňa 19.9.2019 – stavebná komisia pripraví návrh technického riešenia – nebolo 

splnené z dôvodu nepriaznivých poveternostných podmienok 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 5: Interpelácie poslancov 

 

Neboli vznesené. 
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K bodu č. 6: Odsúhlasenie prijatia prebytočného nehnuteľného majetku parc. CKN č. 502 na 

LV č. 232 v podiele 2/20 bezodplatne z Okresného úradu Nitra na Obec Štitáre 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 64/2019 

 

 

K bodu č. 7: Odsúhlasenie návrhu na odkúpenie parcely registra „E“ p. č. 932/2 
 

Starostka informovala prítomných o prijatej žiadosti na odkúpenie parcely registra „E“ č. 932/2 

o výmere 116 m2 v spoluvlastníckom podiele RNDr. Márie Blehovej a Heleny Lážekovej, katastrálne 

územie Dolné Štitáre, evidovaná na LV č. 1073 v sume 20,00 Eur za 1m2. Predmetná parcela sa 

nachádza pod miestnou komunikáciou ul. Kolíňanská. 

 

Starostka uvádza, že nesúhlasí s prevodom predmetnej parcely za odkúpenie, nakoľko obec dlhodobo 

rieši problematiku právneho vysporiadania miestnych komunikácií do vlastníctva obce formou 

darovania, prípadne odkúpenia za 1 Eur. Po osobnom dohovore s pani Helenou Lážekovou, ktorá má 

nevysporiadané vlastníctvo voči obci, vyjadrila ústny súhlas so zámenou nehnuteľnosti. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že vlastníci na Kolíňanskej ulici majú záujem o vysporiadanie 

vlastníckych vzťahov, preto navrhujeme stretnutie so všetkými dotknutými vlastníkmi, ktorí majú na 

na ul. Kolíňanská vlastníctvo. To umožní prehľad, akou formou prevedú svoje vlastníctvo do 

vlastníctva obce. Po dohode s vlastníkmi nehnuteľností zasahujúcich do cesty Kolíňanská, obec začne 

vybavovanie týchto podielov do výlučného vlastníctva obce.  

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 65/2019 

 

 

K bodu č. 8: Odsúhlasenie žiadosti o opravu príjazdovej cesty ulice Pod Agátmi 

 

Starostka informovala prítomných o podanej žiadosti o opravu príjazdovej cesty ulice Pod Agátmi od 

vlastníkov nehnuteľností na ul. Pod Agátmi. Od ul. Ku Gáborke po zákrutu bola upravená príjazdová 

cesta stavebníkmi po vybudovaní  inžinierskych sietí. Od ul. Jelenecká dala upraviť príjazdovú cestu 

obec navezením 17 ton frézovaného asfaltu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 9: Odsúhlasenie rozšírenia spojov MHD č. 27 

 

Starostka informovala prítomných o ankete, ktorú pripravil pán Kuruc v mesiaci apríl  2019 

prostredníctvom facebooku, ďalej o prehľade využiteľnosti spojov zo Štitár vypracovaný  firmou  

Arriva a to raňajšie spoje 14 osôb, s odchodom  o 7,00 hod. – 40 osôb, ostatné spoje v priebehu dňa 

v priemere 5 osôb. V súčasnosti chodí do obce MHD č. 27 - 10 spojov  a 4 medzimestských spojov 

počas pracovných dní.. Počas víkendov 4 spoje. Obec po dohode s poslancami pripravila ďalšiu anketu 

v mesiaci november 2019, ktorá bola doručená do schránok občanov a bola prístupná aj na webovej 

stránke obce o rozšírenie spojov MHD č. 27 v smere z Nitry do Štitár v čase o 15,10 h., 17,40 h., 

18,33 h. a 21,33 h., ktoré končia v Nitrianskych Hrnčiarovciach. Došlo by k predĺženiu spojov až do 

Štitár. Do ankety sa zapojilo 31 osôb (rodín) cez webovú stránku obce a 43 osôb (rodín) cez papierovú 

anketu. Výsledok vyhodnotenia papierovej ankety: denne by využilo spoj s odchodom z Nitry o 

15:10 - 4 cestujúci, spoj 17:40 -  15 cestujúci, spoj 18:33 - 12 cestujúci a spoj  o 21:33 – 2 

cestujúci.  

Cez web stránku bolo nasledovné vyhodnotenie: požiadavka  na denné využívanie spoja 15:10 - 5 

cestujúci, spoja 17:40 -  11 cestujúci, spoja 18:33 - 9 cestujúci a spoja s odchodom z Nitry  o 21:33 – 0 

cestujúci. 
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Štyri roky obec bojovala o to, aby časť finančných  nákladov za mestskú dopravu, ktoré sa týkajú 

katastrálneho územia Nitrianske Hrnčiarovce v dĺžke 321,1 km za rok hradila obec Nitrianske 

Hrnčiarovce. Obec ďalej požiadala o stanovisko obec Nitrianske Hrnčiarovce o predlžení spojov. 

V súčasnosti obec hradí za prejazdené km od hranice katastra Nitrianske Hrnčiarovce do Štitár v dĺžke 

494 km za rok. Za rok 2018 prepočítané náklady  za obec  činili 1,63 Eur/1 km teda  za jeden spoj  

obec zaplatila 806 Eur. Obec Nitrianske Hrnčiarovce hradila čiastku 523 Eur od zastávky po koniec 

katastra  za jeden spoj.  

Výdavky na jeden spoj, ktoré by obec Štitáre hradila za celú dĺžku činili 1 329 Eur, teda za 4 

navrhnuté spoje  5316 €, z dôvodu, že obec Nitrianske Hrnčiarovce nesúhlasí s predlžením týchto 

spojov.  

Zo strany obce bola zaslaná požiadavka o stanovisko na Arrivu, ktorá sa vyjadrila, že z ich strany nie 

je problém z časového hľadiska predĺžiť spoje až do obce Štitáre.  

Poslanci navrhli odsúhlasiť rozšírenie spojov do Štitár aj v takom prípade, ak by obec Nitrianske 

Hrnčiarovce nesúhlasila s predĺžením spojov a všetky náklady aj za kataster Nitrianske Hrnčiarovce  

by sa hradili z rozpočtu obce. Tieto spoje by sa nezastavili  na poslednej zastávke v Nitrianskych 

Hrnčiarovciach.  

 

Starostka vyslovila nesúhlas s rozšírením spojov MHD o všetky štyri spoje. Navrhuje rozšírenie 

o spoje s odchodom z Nitry o 17,40 h. a 18,33 h., kde na základe ankety bol najväčší záujem občanov 

ktorí sa zapojili do ankety.  

Starostka ďalej dodala, že cena spojov je prepočítaná na základe nákladov prepravcu z roku 2018. 

Cestovný poriadok sa bude meniť k 01.03.2020, kedy sa náklady budú prepočítavať nanovo a v roku 

2020 dôjde k ich navýšeniu. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že občanov a detí v obci pribúda a z tohto dôvodu je potrebné 

rozširovať spoje MHD aj v budúcnosti, ak nám to rozpočet dovolí aspoň tak, ako chodili pred 10 

rokmi. MHD je benefit pre obec. Obec Nitrianske Hrnčiarovce nemali možnosť rozšírenie spojov 

MHD riešiť s občanmi. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že cestovný poriadok MHD sa bude meniť až k 01.03.2020 a 

dovtedy bude priestor urobiť osvetu rozšírenia spojov aj v Nitrianskych Hrnčiarovciach. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že v meste Nitra sa mení parkovacia politika, a to k horšiemu od 

01.01.2020 a z tohto dôvodu predpokladáme, že oveľa viac ľudí bude využívať MHD. 

 

Poslankyňa Renáta Godárová uvádza, že je za tri spoje, nie 21,33 h., keďže zaň zahlasovalo málo 

občanov. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 66/2019 

 

 

K bodu č. 10: Odsúhlasenie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce pre TJ FC Štitáre na rok 2020 

 

Starostka informovala prítomných o výške požadovanej dotácie od obce v sume 5 500 Eur, ktorá 

obsahuje nasledovné položky, a to pranie dresov, poplatky zväzu, rozhodcovia, benzín a kosenie, 

nákup športových potrieb, údržba šatní a ihriska, cestovné, športové potreby a občerstvenie, ďalej 

nákup materiálu pre deti v sume 500 Eur. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že bol proti navyšovaniu dotácie pre TJ FC Štitáre. Overil si 

náklady aj u iných funkcionárov v susedných obciach a tí potvrdili, že náklady neustále stúpajú, 

a preto opravuje svoje vyjadrenie a súhlasí s požiadavkou TJ FC Štitáre na dotáciu v plnej výške. 

 

Starostka dodala, že z dotácie 5 500 Eur bude vyčlenených pre Benjamínkov  500 Eur. 
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Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že po rozhovore s predsedkyňou Milotou Magovou súhlasí 

s výškou dotácie s tým, že 500 Eur bude vyčlenených pre Benjamínkov. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 67/2019 

 

 

K bodu č. 11: Odsúhlasenie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce pre Csemadok ZO Štitáre na rok 

2020 

 

Starostka informovala prítomných o výške požadovanej dotácie od obce v sume 1 300 Eur, ktorá 

obsahuje nasledovné položky, a to cestovné, obnova krojov, kúpa topánok, čižiem a kabelky. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že reprezentujú obec a jej kultúru a preto navrhuje odsúhlasiť 

požiadavku na dotáciu Csemadok ZO Štitáre v plnej výške. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že sa nezúčastňuje akcií, ale počul ich spievať na skúške a páčilo sa mu 

to. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 68/2019 

 

 

 

K bodu č. 12: Odsúhlasenie kontrolnej skupiny obce a určenie vedúceho kontrolnej skupiny 

v zmysle § 23 a 24 Zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred požiarmi 

 

Návrh v zmysle § 24 ods. 1 písm. a) a b) Zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred požiarmi: 

Prvá na kontroly podľa písm. a)  vedúci: Vojtech Žák, TPO 

     člen: Valéria Nagyová, samostatný referent OcÚ 

 

Druhá na kontroly podľa písm. b) vedúci: Renáta Godárová, poslankyňa OcZ 

     člen: Valéria Nagyová, samostatný referent OcÚ 

 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 69/2019 

 

 

 

K bodu č. 13.: Odsúhlasenie žiadosti Mariána Šmidáka o odpredaj ½ podielu obce na pozemku 

parcela registra „E“ č. 1076/1 

 

Starostka informovala prítomných, že sa jedná o parcelu s celkovou rozlohou 3 052 m2 

v spoluvlastníckom podiele obce v ½, čo je 1 526 m2 s navrhovanou cenou 12 Eur/1 m2. Jedná sa 

o pozemok, ktorý nie je zaradený v územnom pláne na individuálnu bytovú výstavbu. 

Starostka uvádza, že nesúhlasí s predajom za navrhovanú cenu 12 Eur/1m2, nakoľko obec spláca 

pozemok pod futbalovým ihriskom s dohodnutou cenou 20 Eur/1m2. Nie je za to, aby sa pozemok 

predal pod 20 Eur/1m2. Je to pozemok v spoluvlastníckom podiele – správcom SPF a z tohto hľadiska 

je pre obec nevyužiteľný. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že nie je za to, aby obec predávala akýkoľvek pozemok, nakoľko 

to nepotrebuje. V budúcnosti ho obec môže lepšie speňažiť, prípadne využiť tento pozemok na stavbu 

alebo iné účely v prospech obce. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že je proti predaju pozemku. Už dnes má pozemok vyššiu 

hodnotu. Nevieme akým smerom sa bude vyvíjať územný plán obce v budúcnosti. 
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Poslankyňa Katarína Kóšová uvádza, že nesúhlasí s predajom, nakoľko sa jedná o veľkú výmeru. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 70/2019 

 

 

K bodu č. 14: Odsúhlasenie žiadosti Mariána Šmidáka o prebratie miestnej účelovej 

komunikácie parcela registra „C“ č. 920/66 do majetku obce 

 

Starostka informovala prítomných, že sa jedná o parcelu s celkovou rozlohou 2 664 m2 pod miestnou 

komunikáciou ul. Lúčna ulica, kde sú prihlásení už obyvatelia na trvalý pobyt. 

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že je pod miestnou komunikáciou pozemok orná pôda. Vlastník nech si 

zabezpečí zmenu druhu pozemku. Navrhujem tento bod odročiť do vybavenia zmeny funkčného 

využitia pozemku. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že pri stavebnom povolení sa malo brať do úvahy vyňatie 

z pôdneho fondu a zmena funkčného využitia. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 71/2019 

 

 

K bodu č. 15: Odsúhlasenie žiadosti Mariána Šmidáka o prebratie verejného osvetlenia na 

miestnej účelovej komunikácii na parcele registra „C“ č. 920/66 do majetku obce 

 

Starostka informovala prítomných, že predmetné verejné osvetlenie si na celej ulici vybudovala 

spoločnosť na vlastné náklady. Verejné osvetlenie v obci spravuje na základe koncesnej zmluvy 

spoločnosť Slovenské elektrárne Enel. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová navrhuje aj tento bod odročiť s predchádzajúcim bodom, nakoľko nie je 

k dispozícii technická dokumentácia. 

 

Starostka uvádza, že technická dokumentácia bola odstúpená spoločnosti Slovenské elektrárne Enel do 

Bratislavy. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 72/2019 

 

 

K bodu č. 16: Odsúhlasenie návrhu pozemkových úprav v zmysle Územného plánu na lokalitu G 

 

Starostka informovala prítomných, že pozemkové úpravy by riešili  lokalitu G  územného plánu, teda 

od ul. Jahodová po kaplnku (chatová oblasť) v rozlohe cca 12 ha. Návrh na pozemkové úpravy 

predložili poslanci Valéria Kurucová a Ing. Daniel Pindeš. Pozemky v danej lokalite sú rôznorodé, 

úzke pásy a vyše 140 spoluvlastníkov. Pozemkové úpravy sú najjednoduchšou cestou k vysporiadaniu 

pozemkov pre výstavbu, investorov, predaj alebo riešenie vlastníckych problémov. 

Zástupcovia firmy, ktorí takéto pozemkové úpravy vykonávali v iných obciach, nás informovali 

o postupných krokoch na doriešenie celkového stavu.  

Vláda schválila dotáciu na  pozemkové úpravy v roku 2019 , ktoré sa budú realizovať v každom 

katastrálnom území v rámci SR do roku 2030. Prvých 120 katastrov bude spracovaných v roku 2020 .  

Naša obec nie je zaradená do tohto kola pozemkových úprav v roku 2020. 

 

Starostka ďalej uvádza, že nesúhlasí, aby obec hradila všetky náklady. Vstupné náklady by uhradila 

obec v sume 1 500 – 2 000 Eur ostatné by hradili adekvátne vlastníci k rozmeru výmery parciel. 
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Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že tieto jednoduché pozemkové úpravu sa robia preto, aby pred 

výstavbou rodinných domov bola vopred zabezpečená komunikácia, zelené pásmo, chodníky. Všetky 

náklady si hradia jednotliví vlastníci dotknutých pozemkov. Tieto úpravy sa môžu vykonávať pred 

schválením územného plánu, prípadne počas schvaľovania. Náklady na vlastníka by nemali 

presiahnuť cenu jedného geometrického plánu. Tieto úpravy by riešili aj vybočisko pre MHD. 

 

Starostka navrhuje schváliť vykonanie cenového prieskumu na spracovateľa  na vykonanie 

jednoduchých pozemkových úprav na lokalitu G v zmysle Územného plánu. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 73/2019 

 

 

K bodu č. 17: Odsúhlasenie návrhu VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných príspevkov na 

čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školskom výchovno-vzdelávacom zariadení a na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskom účelovom zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Štitáre 

 

Starostka informovala prítomných, že písomné pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 74/2019 

 

 

K bodu č. 18: Odsúhlasenie návrhu VZN č. 2/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

 

Starostka informovala prítomných, že písomné pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 75/2019 

 

 

K bodu č. 19: Odsúhlasenie návrhu VZN č. 3/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Štitáre 

 

Starostka informovala prítomných, že písomné pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 76/2019 

 

 

K bodu č. 20: Odsúhlasenie návrhu VZN č. 4/2019 o miestnom poplatku za rozvoj 

 

Starostka informovala prítomných, že písomné pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 77/2019 

 

 

K bodu č. 21: Odsúhlasenie Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva obce Štitáre 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 78/2019 

 

 

K bodu č. 22: Odsúhlasenie Harmonogramu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Štitároch na 

rok 2020 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 79/2019 
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K bodu č. 23: Odsúhlasenie Harmonogramu kultúrno-spoločenských akcií na rok 2020 v obci 

Štitáre 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 80/2019 

 

 

 

K bodu č. 24: Stanovisko hlavného kontrolóra obce Štitáre k návrhu rozpočtu obce Štitáre na 

rok 2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 

 

 

 

K bodu č. 25: Odsúhlasenie návrhu Rozpočtu na rok 2020 a na roky 2021, 2022 

 

Starostka informovala prítomných, že rozpočet na rok 2020 je nastavený ako prebytkový vo 

výške 29 028 Eur. Obec obdŕžala informáciu o  výške podielových daní na rok 2020. Z pôvodne 

rozpočtovaných 267 604 Eur sa zvyšujú o 9 572 Eur. Poslanci Ing. Daniel Pindeš, Valéria Kurucová 

a Michal Beňo predložili písomný návrh na zmenu rozpočtu v nasledovnom znení: 

 

Predmetom pozmeňujúceho návrhu k rozpočtu obce Štitáre je zníženie nákladov nižšie uvedených položiek  

v jednotlivých častiach rozpočtu obce na rok 2020, ako aj doplnenie nových položiek do rozpočtu na rok 2020 

bez dôvodovej správy. 
      

       

 

ROK 2017 2018 2019 2020 
 633002 Výpočtová technika 1 033,79 1 282,17 1 500 700  

 633006 Všeobecný materiál 3 842,97 3 271,57 4 400 2 000  

 633016 Reprezentačné 991,57 1 054,31 1 200 700  

 637001 Školenia, kurzy, semináre, porady, konferencie... 2 000,00 1 810,00 2 200 1 000  

 637004 Všeobecné služby 4 553,97 4 237,87 6 450 3 000  

 637005 Špeciálne služby 3 260,00 3 837,60 3 900 3 000  

 637005 Špeciálne služby(projektové práce)    10 000 Nová položka 

 

 

01.1.1. Všeobecné verejné služby-výkonné a 

zákonodarné orgány 

      

        633006 Všeobecný materiál 442,66 2 619,88 5000,00 2 000 

  637004 Všeobecné služby 3 751,65 3 530,39 5000,00 2 000 

  637004 Všeobecné služby (Pasportizácia)    1 100 Nová položka 

 713005 Merač rýchlosti    2 500 Nová položka 

 

 

04. 5.1 - doprava spolu 

      

        633006 Všeobecný materiál 2 999,65 3 320,14 3 200 2 000  

 633015 Palivá ako zdroj energie (kosačky, vozík, píla...) 798,27 741,12 1 000 500  

 637005 Špeciálne služby (stavebný dozor)    1 000 Nová položka 

 637004 Všeobecné služby 1 176,67 1 597,84 1 650 1 000  

 

 
06. 2.0 - verejné priestranstvá spolu 

      

        635004 Rutinná a štandardná údržba  4000 3696,99 7400 5000  

 

 
06. 3.0 - zásobovanie vodou spolu 

      

        642001 Transfery ( TJ Štitáre) 4 200,00 4 200,00 4 800 5 500 

  

 

08. 1.0 - šport. a rekreač. služby spolu 
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635006 Rutinná a štandardná údržba-budov, 

objektov..(rozhlas) 

59,52 264,96 400 200 

  635004 Všeobecný materiál 1683,88 1799,54 2000 1500  

 637002 Konkurzy, súťaže ( kultúrne podujatia) 7 003,19 7 595,00 9 000 8 000  

 

 

08. 2.0 - kultúrne služby spolu 

      

        633006 Všeobecný materiál 1 928,84 2 167,32 2 500 1 800  

 

 

09. 1.1 - predškolské zariadenie spolu 

 

      
 

Starostka na pozmeňujúci návrh poslancov uvádza, že týmito zmenami došlo v rozpočte k zníženiu 

nákladov na administratívny chod obce a obecného úradu i napriek tomu, že bol predložený rozpis 

položiek skutočných výdavkov v roku 2019. Náklady na chod obce podľa skutočného čerpania boli 

predložené poslancom, ktoré obec potrebuje na pokrytie záväzkov vyplývajúcich z plnenia povinností 

obce, teda slúžia na zabezpečenie krytia všetkých záväzkov a zabezpečenia základného chodu obce.  

 

Ďalej v návrhu došlo k zníženiu výdavkov na prípadný havarijný stav vodovodu a ďalších položiek na 

materiál a údržbu verejných priestranstiev a nehnuteľností obce. Výdavkové položky rozpočtu na rok 

2020 odzrkadľujú reálny stav výdavkov v roku 2019. S návrhom vyjadruje nesúhlas, nakoľko 

pozmeňujúci návrh bol zaslaný bez odôvodnenia bez dôvodovej správy, prečo a ako môže dôjsť 

k zníženiu týchto nákladových položiek. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že v prípade nedostatku finančných prostriedkov na ktorejkoľvek 

položke je možné bez problému prijať rozpočtové opatrenie, ktorým sa uvedená položka navýši na 

potrebnú sumu. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 81/2019 

 

 

 

K bodu č. 26: Informácia o návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Štitáre 

na I. polrok 2020 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 82/2019 

 

 

 

K bodu č. 27: Prerokovanie platu starostky 
 

Starostka uvádza, že na ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva v decembri 2018 poslanci 

po dvoch volebných obdobiach znížili plat navýšený o 20 % na základný. Ďalej uvádza, že z 54 obcí 

v okrese Nitra je jedinou starostkou obce do 1000 obyvateľov, ktorá pracuje za základný plat, čo činí  

1 854 Eur v hrubom, v čistom 1 350 Eur. Každý rok zabezpečila finančné prostriedky státisíce 

v prospech obce cez dotácie, kde obec ušetrila svoje finančné prostriedky. V roku 2019 cez úspešné 

projekty bolo zabezpečených do rozpočtu obce prínos financií vo výške 188 255,50 Eur.  

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že na základe toho, čo dnes odznelo a na základe tvojej 

komunikácie s nami a neochoty poskytovať informácie, určite nie. V zmysle rozpočtu, ktorý bol 

schválený vyplýva, že plat starostky bude v roku 2020 na úrovni 2 400 Eur v hrubom. 

 

Poslankyňa Renáta Godárová navrhuje navýšenie platu  aspoň 20 %, ktoré sme vlani zobrali. 

Dokázala, že to zvláda a veľa sa v obci spravilo. Som za zvýšenie platu o 20%. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 83/2019 
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K bodu č. 28: Vykonanie kontroly hlavným kontrolórom na žiadosť poslancov 
 

Poslanci Michal Beňo, Valéria Kurucová a Ing. Daniel Pindeš predložili hlavnému kontrolórovi obce 

Mgr. Jánovi Veteránimu žiadosť o vykonanie kontroly nákladových položiek cestovných náhrad  

a náklady na školenia a kurzy v roku 2019. 

Výsledok kontroly predloží hlavný kontrolór poslancom priebežne po jej ukončení. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 84/2019 

 

 

K bodu č. 29: Správa o činnosti jednotlivých komisií za rok 2019 

 

Predsedovia jednotlivých komisií predložia správu o činnosti komisií za rok 2019 do 31.12.2019 

starostke obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 30: Informácia o návrhu plánu činnosti jednotlivých komisií na rok 2020 

 

Predsedovia jednotlivých komisií predložia návrh plánu činnosti komisií na rok 2020 do 31.01.2020 

starostke obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 31: Rôzne 
 

Starostka informovala prítomných o kultúrnych akciách a ostatných aktivitách: 

 

a) 01.02.2020 sa uskutoční Batôžkový ples 

b) 07.02.2020 sa uskutoční Detský maškarný ples 

c) 29.02.2020 sa uskutočnia parlamentné voľby 

d) Obec podala žiadosti o dotácie: 

a. NSK – šport, kultúra a cestovný ruch 

b. POD – výsadba zelene na parkovisko pri cintoríne 

c. Environmentálny fond – ČOV a kanalizácia v čiastke 234 tis. €- malá žiadosť 

d. Environmentálny fond – ČOV a kanalizácia v čiastke 932 tis.€ - veľká žiadosť 

                                     (so spoluúčasťou 50 tis. € - dokončenie celého diela  ČOV   

                                     s hlavnou vetvou) 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že v obci funguje skauting, ktorý vedie p. Nagyová a p. 

Šipošová. Majú záujem pokračovať aj naďalej, ale to prináša drobné výdavky, ktoré by sa im mohli 

preplácať. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 
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K bodu č. 32: Diskusia 

 

V diskusii vystúpili: 

Starostka  

Poslanci obecného zastupiteľstva 

Občania: Ing. Stanislav Brath, Ing. Jozef Cilling, Peter Hörik, Ing. Juraj Uharček, Ing. Ján Vinkovič, 

p. Machava. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 33: Záver 

 

 

Starostka ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným za účasť a 7. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v Štitároch ukončila. 

 

 

 

 

Starostka obce:  Ing. Zuzana Vinkovičová ................................................... 

 

 

Overovatelia:  Katarína Kóšová   ................................................... 

Ing. Daniel Pindeš  ................................................... 

                                 

Zapísala:  Valéria Nagyová 

V Štitároch, dňa: 16.12.2019 

 

Vyvesené:  23.12.2019 

Zvesené:  08.01.2020 


